

ODA AİDATLARINA İLİŞKİN AÇIKLAMA

Değerli Üyelerimiz,

Aidat Tutarlarının Belirlenme Usulü:

Oda aidatlarının tutarı;

- 3568 sayılı Kanun,
- “Serbest Muhasebeci Mali Müşavir Odaları ve Yeminli Mali Müşavir Odaları Üye Aidatları ile Birlik Paylarının Tespitine Ait Yönetmelik” hükümleri ve
- İSMMMO Genel Kurulu’nun iradesi

esas alınarak belirlenmektedir.

Genel Kurul, mevzuatın çizdiği sınırlar (en az 200 en fazla 400) içinde **çarpanları** belirlemektedir.

Yönetim Kurulu ise bu çarpanları, ilgili dönemde yürürlükte olan **Memur Maaş Taban Aylığı Katsayısı** ile çarparak aidat tutarlarını **hesaplamak ve uygulamakla** yükümlüdür.

2025 Genel Kurulu Kararları ve Uygulanan Katsayı

Aidatların hesaplanmasında, 14 HAZİRAN 2025 tarihli İSMMMO Genel Kurulu’nda kabul edilen çarpanlar esas alınmıştır.

Bununla birlikte, T.C. Hazine ve Maliye Bakanlığı’nın 06.01.2026 tarihli Mali ve Sosyal Haklara İlişkin Genelgesi ile 01.01.2026 – 30.06.2026 dönemi için **Memur Maaş Taban Aylığı Katsayısı 22,722793** olarak belirlenmiştir.

Anılan katsayı ile Genel Kurul tarafından belirlenen çarpanlar birlikte uygulanmak suretiyle, oda aidat tutarları **3568 sayılı Kanun ve ilgili Yönetmeliklerin emredici hükümleri gereği hesaplanmıştır.**

Genel Kurulda Kabul Edilen Çarpanlar:

14 HAZİRAN 2025 tarihli İSMMMO Genel Kurulu’nda, yürürlükteki mevzuat çerçevesinde kabul edilen çarpanlar aşağıdaki gibidir:

Hizmet Akdiyle (Bağımlı olarak) Çalışan Üyelerimiz İçin	250
Serbest Çalışanlar Listesine Kayıtlı Olan Üyelerimiz İçin	350
Kamu Kurumlarında Çalışanlar ile Mesleği Fiilen Yapmayan Üyelerimiz İçin	350/2
İlk Kez Üye Kütüğüne Kayıtlı Olan Meslek Mensupları İlk Üç Yıl İçin (Nakil Ve Yeniden Ruhsat Alanlar Hariç)	200
Oda Giriş (Kayıt) Ücreti	300



İSTANBUL SERBEST MUHASEBECİ MALİ MÜŞAVİRLER ODASI
İSTANBUL CHAMBER OF CERTIFIED PUBLIC ACCOUNTANTS

5. 2026 Yılı İlk Altı Ayı İçin Hesaplanan Aidat Tutarları:

14 HAZİRAN 2025 tarihli İSMMMO Genel Kurulu'nda, yürürlükteki mevzuat çerçevesinde kabul edilen çarpanlar ve **T.C. Hazine ve Maliye Bakanlığı'nın 06.01.2026 tarihli Mali ve Sosyal Haklara İlişkin Genelgesi** belirlenen katsayı esas alınarak 2026 yılı için hesaplanan aidat tutarları aşağıdaki gibidir:

Hizmet Akdiyle (Bağımlı olarak) Çalışan Üyelerimiz	5.680,00-TL
Serbest Çalışanlar Listesine Kayıtlı Olan Üyelerimiz	7.950,00-TL
Kamu Kurumlarında Çalışanlar ile Mesleği Fiilen Yapmayan Üyelerimiz	3.975,00-TL
İlk Kez Üye Kütüğüne Kayıtlı Olan Meslek Mensupları İlk Üç Yıl İçin (Nakil Ve Yeniden Ruhsat Alanlar Hariç)	4.540,00-TL
Oda Giriş (Kayıt) Ücreti	6.815,00-TL

İSMMMO Yönetim Kurulu; **uygulayıcı ve sorumlu organ** sıfatıyla, aidat tutarlarını Genel Kurul'da belirlenen çarpanlar ile T.C. Hazine ve Maliye Bakanlığı tarafından ilan edilen katsayıların çarpımı esas alınarak hesaplamakta; **tahakkuk, tahsil ve duyuru süreçlerini yürütmektedir.**

3568 sayılı Kanun, ilgili yönetmelik hükümleri ve Genel Kurul kararlarına bağlı olarak hareket etmekle yükümlüdür.

Oda aidatlarınızı **internet şubemizden** online olarak ödeyebilirsiniz.

Bilgilerinize sunar, çalışmalarınızda kolaylıklar dileriz.